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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2014/15:217 Villkorad läkemedelsanvändning för mjölkgårdar

Regeringen beslutade den 2009-02-19 att ge Jordbruksverket i uppdrag att 
utveckla djurhälsoarbetet i mjölkproducerande besättningar. 

Uppdraget var mycket tydligt: 
”Regeringen beslutar att ge Statens Jordbruksverk i uppdrag att se över 
regelverket avseende veterinärers rätt att förskriva och tillhandahålla läkemedel 
i mjölkproducerande besättningar i syfte att förenkla och utveckla 
lantbruksföretagens arbete utan att konsumentsäkerheten äventyras eller miljön 
påverkas negativt. Vilka ändringar som Jordbruksverket avser genomföra ska 
redovisas för regeringen senast 1 oktober 2009.”

Efter 2 år startades pilotförsöket VILA. Det avslutades den 31 maj 2012 och 
slutredovisades några månader senare med förhållandevis positiva resultat. 
Sedan dess har ingenting hänt. 

Min fråga till statsrådet är därför:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att fullfölja regeringens direktiv 
från 2009 kring villkorad läkemedelsanvändning för mjölkgårdar?

………………………………………

Anders Forsberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-02-12
Besvaras senast
2015-02-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


